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Geachte leden van de raad,  
 
Op zaterdag 18 juni jongstleden mochten we na een lang en indringend proces het 
kunstgrasveld, maar ook de andere werkzaamheden, op Sportpark Molenwei te 
Heerjansdam feestelijk openen. Een aantal van uw raad was hierbij ook vertegenwoordigd. 
 
Een mooie mijlpaal voor de aanleg van kunstgrasvelden voor de voetbalverenigingen in de 
gemeente omdat VV Heerjansdam een hoge prioriteit had met de komst van een 
kunstgrasveld. Ook met betrekking tot de aanbesteding van een drietal andere 
kunstgrasvelden -waarvan 2 nieuwe velden en 1 vervanging- op Sportpark Bakestein, waren 
en zijn de voorbereidingen in volle gang.    
 
Aannemer blijft in gebreke 
Na de voorlopige gunning waren de eerste gesprekken en afstemming voor Sportpark 
Bakestein opgestart. Al snel bleek dat de aannemer, ondanks de inschrijving, niet kon 
voldoen aan verwachtingen, opdracht en vereiste voorschriften. In het proces waren er geen 
signalen gekomen dat de planning onder druk stond en ook de voorbereidingen voor de 
uitvoering waren al volop gaande.  
 
Uiteindelijk kon de aannemer niet leveren wat wij hiervoor hadden uitgevraagd en 
verwachtte en heeft het tot de vervelende conclusie geleid dat de aannemer weliswaar het 
aanbestedingsproces had gewonnen, maar het werk alsnog niet zal uitvoeren. Er wordt 
juridisch onderzocht of en hoe de partij formeel nog in gebreke is te stellen.     
Dit betekent echter wel vertraging in de uitvoering en dat is een enorme teleurstelling voor 
de verenigingen en de gemeente. Over het proces en de vertraging zijn met 
vertegenwoordigers van de voetbalverenigingen inmiddels gesprekken gevoerd en blijven 
we ook in gesprek en elkaar informeren over een doorstart van de werkzaamheden. 
 
 
 
 
 

Leden van de gemeenteraad 
Zwijndrecht 
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Marktontwikkelingen 
In de huidige markt zie je verschillende issues waardoor werkzaamheden moeizamer gaan, 
vertragen of zelfs niet door kunnen gaan. Voor dit soort werkzaamheden kent deze periode 
in het jaar een volle orderportefeuille, waarbij de vraag en aanbod onder druk staat. Het 
nakomen van afspraken, met de focus op kwaliteit, capaciteit en financiën blijft en is voor 
ons een belangrijk aandachtspunt. 
 
Vervolgproces 
Inmiddels zijn wij ook volop in gesprek met de aannemer die als tweede uit de inschrijving 
kwam en waarvan de inschrijfsom binnen het budget bleef. De gesprekken met deze 
aannemer verlopen voorspoedig en is een definitieve overeenkomst afgesloten. Dit betekent 
dat er geen nieuw aanbestedingstraject doorlopen hoeft te worden en daarmee kan het 
tijdsverlies beperkt blijven.  
 
Er is inmiddels een uitvoeringsplanning van de aannemer ontvangen en zoals het er nu naar 
uitziet zal het werk in de komende week (week 26) aanvangen.  
We hebben de vertegenwoordigers van de verenigingen telkens geïnformeerd over de 
ontwikkelingen en zullen dat ook blijven doen. De planning wordt met de betreffende 
verenigingen afgestemd en daarbij bespreken we ook hoe dit past binnen de opstart van 
voetbalseizoen 2022-2023 en eventuele andere activiteiten. 
 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Tycho Jansen 
Wethouder 
 




